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 Protokół nr 105/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 października 2021 r. (po Sesji Rady Powiatu) 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pan Starosta zamienił punkty w porządku, punt pierwszy był omówiony jako drugi, natomiast 
punkt drugi jako pierwszy. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trypie 
podstawowym bez negocjacji dla zadania „Budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi 
powiatowej Nr 1335N w miejscowości Mroczno” . 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia postępowania, w skład której weszli: 
1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania „Budowa 
przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1335N w miejscowości Mroczno” . 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o budowę przejścia dla pieszych w miejscowości 
Mroczno, dofinansowanie zadania w wysokości 200 000 zł.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


